

STUDENT APPEAL PROCEDURE

If a student receives an unsatisfactory grade on an exam, he or she has the right to appeal. An appeal can be submitted by him or her within two days (including the day of the exam).

A committee of at least three people is set up by the head of the faculty to consider the appeal.

The committee evaluates the student's answer. If the committee concludes that the student's answer deserves a positive grade, the grade is recorded on the transcript. The grade given by the committee is final.

(Application Template)

Rector of Osh International Medical University,
Orunbaeva B.M.
from _____
student of course _____

Application

Please consider my exam / module points in the subject _____, as I am not satisfied/do not agree with/ _____.

Student name
date

ПРОЦЕДУРА АПЕЛЛЯЦИИ СТУДЕНТОВ

Если студент получил неудовлетворительную оценку на экзамене, он имеет право подать апелляцию. Апелляция может быть подана им в течение двух дней (включая день проведения экзамена).

Для рассмотрения апелляции руководитель факультета создает комиссию в составе не менее трех человек.

Комиссия оценивает ответ студента. Если комиссия приходит к выводу, что ответ студента заслуживает положительной оценки, эта оценка заносится в экзаменационную ведомость. Оценка, выставленная комиссией, является окончательной.

(Шаблон заявления)

Ректору Ошского международного медицинского университета,
Орунбаевой Б.М.

от _____
студента курса _____

Заявление

Прошу рассмотреть мои экзаменационные/модульные баллы по предмету _____, так как я не удовлетворен/не согласен с/ _____.

Фамилия студента

дата